
Skt. Klemens Antenneforening.

Generalforsamling tirsdag den 29. marts kl. 19.30 i Stenløse Forsamlingshus

Generalforsamlingen havde 78 deltagere med bestyrelse.
Der blev uddelt 70 stemmesedler (1 per husstand)

Formand Jesper Klaja Jensen bød velkommen. 
Dagsorden ifølge vedtægterne:

1. Valg af dirigent:

Bestyrelsen foreslog Claus Kolin til dirigent. Han blev valgt.
Claus Kolin konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet i henhold til vedtægterne. 

2. Aflæggelse af beretning ved formanden Jesper Klaja Jensen:

Elmålere

Som nævnt på sidste års generalforsamling, så er vi blevet bekendtgjort med et lovkrav for 
etablering af elmålere. Vi har stadig ikke modtaget svar fra Klima-, Energi- og 
Forsyningsministeriet, hvor vi har ansøgt og redegjort for dispensation. Vi har dog valgt at 
hensætte kr. 100.000 i budgettet for 2022, hvis vi ikke får medhold og er nødt til at etablere 
elmålerne.
Sagen er derved fortsat åben og endnu ikke afklaret.

Fiber

Det blev besluttet af foreningers medlemmer på sidste års generalforsamling, at Energi Fyn skulle 
stå for etablering af et åbent fibernet i byen. Efterfølgende har Norlys meldt, at de også vil etablere 
et fibernet i byen, hvilket vi i bestyrelsen stadig er uforstående over for. Det står udbydere i 
Danmark frit for, hvor de vil etableres sig, og under normale omstændigheder vil jeg mene, at 
konkurrence er godt for forbrugerne. Men i dette forløb er det min opfattelse, og efter løbende at 
have talt med flere beboere i Skt. Klemens, at det har skabt mere forvirring end gavn, at 2 
udbydere etablerer fibernet. Vi har efter bedste evne forsøgt at formidle dette via nyhedsbrev, samt
information på foreningens hjemmeside. Der har været, og er, en del individuelle henvendelser 
vedr. den kommende fiber etablering, så der er stadig medlemmer som er usikre på hvad det 
betyder. Her opfordrer vi til at kontakte Energi Fyn, eller møde op til de åbent hus-arrangementer 
Energi Fyn afholder.
Det er vigtigt at understrege, at fiberen er et supplement til foreningens nuværende anlæg, hvor tv 
og internet tilbydes via antennekablet. Fiberen vil ikke erstatte det nuværende tv-signal, der vil 
forsætte som hidtil.
Bestyrelsen har undersøgt hvilke muligheder, foreningens medlemmer kan have, når fibernettet 
etableres. Her er tanken, at der indgås foreningsaftaler med udvalgte indholdsudbydere, der kan 
give det enkelte medlem en rabat, hvis de ønsker at købe indhold ved udbyderen. Vi har set første 
udkast på sådan en aftale, men det vil kræve en vedtægtsændring, som er til afstemning i punkt 5. 
Ændringen er nødvendig for at få nye medlemmer ind, der kun har eller ønsker fiber tilslutning. 
Samtidig er det kun muligt at opnå en evt. rabat, hvis medlemmet er tilsluttet via Energi Fyns åbne 
fibernet. 
Først når generalforsamlingen har taget stilling til punkt 5, kan bestyrelsen forsætte arbejdet 
omkring foreningsaftaler.
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Aftale med YouSee gældende fra 2023

Vores nuværende aftale om levering af indhold udløber med YouSee d. 1/4-2023. Da der ligger en 
opsigelsesvarsling på 12 måneder, har bestyrelsen i første kvartal undersøgt markedet for 
leverandør i 2023. Det blev snævret ned til 2 leverandører, og er vendt i bestyrelsen. Dette har 
udmøntet sig i en ny aftale fra januar 2023 der løber i 2 år, hvor YouSee vil forsætte som 
leverandør. 
I den nye aftale vil foreningen modtage ca. kr. 125.000 (inkl. moms) fra YouSee.
Et andet punkt i den nye aftale vil træde i kraft allerede i august i år (2022), til glæde for 
foreningens bredbånds brugere. Der vil komme nærmere information, når vi nærmer os august.

Formandens beretning blev godkendt.

3. Aflæggelse af regnskab ved kasserer Leith Olsen:

Regnskabet, som er godkendt af revisionen og bestyrelsen, var udsendt sammen med 
indkaldelsen til generalforsamlingen, blev gennemgået.

Årets resultat er et overskud på 5.679 kr. Egenkapitalen udgør 1.586.383 kr. 
Budget for 2022 blev gennemgået. 
I budgettet for 2022 fremgår det, at der hensættes 100.000 kr. til montering af elmålere, det 
fremgår også af formandsberetningen.
Der blev stillet nogle spørgsmål, som blev besvaret. 

Regnskab og budget blev godkendt.

4. Fastlæggelse af kontingent ved kasserer Leith Olsen:

Bestyrelsen foreslog et kontingent på 220 kr. for 2022, hvilket er uændret i forhold til 2021.
Kontingent blev vedtaget.

Basispakke        Grundpakke      Mellempakke    Fuldpakke
Opkrævning for 2022                                    220                     2.326                   5.188             6.676

5. Vedtægtsændring:

Nuværende  §3:
Foreningens medlemmer:
Som medlemmer skal optages alle husstande, institutioner, firmaer og lignende, der tilsluttes 
antenneanlægget.
Andre husstande, institutioner, firmaer og lignende kan optages og tilslutning skal finde sted, når 
de af foreningen fastsatte vilkår herfor overholdes. 

Ny §3:
Foreningens medlemmer:
Som medlemmer skal optages alle husstande, institutioner, firmaer og lignende, der tilsluttes 
antenneanlægget.
Andre husstande, institutioner, firmaer og lignende kan optages og tilslutning skal finde sted, når 
de af foreningen fastsatte vilkår herfor overholdes.  
Tilsvarende kan husstande m.v., der tilsluttes fibernet hos foreningens samarbejdspartner(e) 
optages som medlemmer.

Vedtægtsændringen blev vedtaget.
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6. Behandling af indkomne forslag:

Der var ingen indkomne forslag.

7. Valg til bestyrelsen:

På valg var Leith Olsen og  Jesper Klaja Jensen
Begge blev genvalgt.

8. Valg af revisorer:

Erik Toft-Clausen og Bjarne Ploug blev genvalgt.

9. Valg af suppleanter for bestyrelsen og revisor:

2 suppleanter til bestyrelsen:

1. suppleant.
Morten Ottosen.

2. suppleant.
Inge Klevang

1 suppleant til revisor.
Ivan Larsen.

10. Eventuelt:

Der blev stillet forslag om man skal tilkendegive hvis man møder op til generalforsamlingen. Det vil
kunne spare penge på for meget bestilt mad og undgå at der er for få sidepladser.
Bestyrelsen kigger på mulighederne.

YouSee præsentation ved Steen Dall.
Steen fortalte om kommende tiltag fra YouSee og besvarede spørgsmål.

Energi Fyn præsentation ved Vicky Rossen.
Vicky gav en bred orientering om fibernettet; men da det er Norlys der har gravetilladelsen var det 
ikke muligt af give nogen tidsplan.
Der blev henstillet fra beboere fra vænger hvor man selv skal vedligeholde asfalten, at man så vidt 
muligt lægger kablerne i fortovet. Dette lovede Vicky. 

Dirigenten Claus Kolin takkede af.

Formand Jesper Klaja Jensen takkede for god ro og orden. 
Takkede ligeledes dirigent Claus Kolin for godt udført arbejde.

Skt. Klemens den 29. marts 2022

For referat: Dirigent:

Poul Wium Claus Kolin
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